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Ha JERI

Helder verhaal en omdat het toch best een lange nota is hebben we wel een goede aanleiding nodig. Dus zou jij dit vandaag of

morgen kunnen doorgeleiden naar

Aanleiding is meervoudig:
- Voor reces heeftHCER-FIIN contact met u opgenomen over de penibele staat van de clubs in het betaalde voetbal. Ook in

de media is hier toen veel aandacht voor geweest. U heeft toe verzocht om een overzicht van de rijksbrede maatregelen

waarbij er specifiek wordt ingegaan op de opties van steun aan het betaalde voetbal.

- Het gevraagde overzicht geeft ook inzicht in de financiéle situatie van de gehele sport (incl BVO) op dit moment waarvoor

er eind januari een bila met uw collega Hoekstra zal worden ingepland
- Voor dit overleg zullen we een geupdatet versie van deze nota aan u doen toekomen.

Kun je hiermee uit de voeten?

Dank,

ver:IEE)EEEws i>
Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 15:49

Onderwerp: RE: Adtje minister tbv steunpakketten in de sport

voIES
Met de aanvullingen van SRE dit ‘'m denk ik conform de wens van dus in de wat uitgewerkte versie. Als je ‘'m nog

anders zou willen zien, hoor Ik het graag, pas ik ‘m nog even aan.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

wii

IEEE© minvws.nl

Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 09:17

Aan:EENBEEo invws n>
Onderwerp: RE: Adtje minister thv steunpakketten in de sport

Dank

BEE
heel eerlijk gezegd worstel ik daar zelf ook heel erg mee. Je zou eigenlijk willen dat de M. Gewoon zegt

regel het nou maar. En als belt verwijst ze hemee Verder vind ik met jou ook dat het nu te

beschrijvend is en je zou 1dd weet meer staccato een overzicht willen. Maar dit was wel de wens van [| EEN Wanneer

krijg je input terug van

Ik denk wel goed dat we dit deze week naar de miumster brengen. Ik zal dan wel even vooraf bjIEEE hecken of er

rumte voor 1s.

or.JIE
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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vou:IEE)SEENviv i>
Datum: maandag 04 jan. 2021 5:15 PM

Onderwerp: RE: Adtje minister tbv steunpakketten in de sport

Ik heb de opmerkingen verwerkt, zie bijlage. Ga alleen nog even het stuk over bvo’s en hun organisatiestructuur bij [ERE
neerleggen, daar kan ik zo te weinig over zeggen.

Gezien je punt van vanochtend over overwerkte bewindslieden wel nog even een kanttekening, het stuk is nu een behoorlijk
essay (met name het stuk onder verenigingen is erg lang als het alle info moet bevatten die [JJEEEEJwilde hebben). Kan prima

zijn, als ze deze informatie allemaal nodig heeft, maar hij lijkt me nu wat ongericht. Ik heb alleen niet voldoende scherp wat de

informatievraag van de minister is om te kunnen inschatten wat ik hier wel en niet zou moeten toevoegen. Dus alle bijsturing op
dat punt is welkom.

Met vriendelijke groet,

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

M

minvws.nl

Van: 5.1.28 ) SEE minvws.nl>
Verzonden: maandag 4 januari 2021 09:30

aan:CEEBEET© invws.nl>
Onderwerp: FW: A4dtje minister tbv steunpakketten in de sport

«EIBeste wensen kerel. Ik weet niet ofBEN --r opmerkingen al met jou gedeeld heeft. Idee is om er dus 3 categorieén van te

maken. lk twijfel zelf nog een beetje wanneer we dit naar Minister moeten sturen. Overleg in vanmiddag even met [EXER
Grt

a JE eminvws i>

Verzonden: donderdag 24 december 2020 17:13

Aan: @minvws.nl>

CC:

Onderwerp: Adtje minister thv steunpakketten in de sport

viIEEE
Bijgaand mijn opm op de voorzet van[EE
Ik zou het iets anders opzetten.
De minister meer meenemen waar we gestart zijn:

- Rijksbreede steunmaatregelen
- Sport specifieke pakket
-

Aparte positie BVO/s

@minvws.nl>

En per categorie op hoofdlijnen schetsen wat de kostencomponenten procentueel zijn en de inkomstencomponenten procentueel
zijn. Dn snap ej ook waarom publiek voor BVO van belang is. En waarom verenigingen niet mee kunnen lopen in de rijksbrede
steun.

En aan welke knoppen je kunt draaien om iets te doen. Dat is dan een politieke afweging maar dan weet je wel waarje aan kunt

draaien met welke consequnetie.
Die leeswijzer mis ik nu nog tav van de 3 categorieen: georganiseerde commerciele sport (rijksbreed), ongeorganiseerder sport
waaronder de sportbonden (sport pakket) en de BVO (aparte evenementen categorie)

Iets voor januari uiteraard!!

Hoop dat je hiermee uit de voeten kunt!
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